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BRM.0012.3.2.2017 
 

Protokół Nr 25/17 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
w dniu 15 lutego 2017 r. 

 
Komisja obradowała w sali obrad Urzędu Miasta pokój 229 w Kędzierzynie-Koźlu od  
godz. 16.00 do godz. 17.00 
 
Ad 1-2. 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz.  
 
Na statutową liczbę 7 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 5 członków komisji 
(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że 
obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej są prawomocne. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Anna Prus – w zastępstwie dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Kędzierzynie-Koźlu, 

2. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu 
Miasta Kędzierzyn-Koźle, 

3. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta   
Kędzierzyn-Koźle,  

4. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu,  
5. Leszek Dulęba – radca prawny, 
6. Wojciech Jagiełło – zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

 
Przyjęcie porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołu nr 24 r. z posiedzeń komisji Oświaty, Kultury i Kultury Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z 18 stycznia 2017 r. i 25 stycznia 2017 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystosowania apelu do Prezesa Rady 

Ministrów o zwiększenie subwencji oświatowej.  
5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez miasto 
Kędzierzyn-Koźle.  

6. Sprawozdania z działalności za 2016 rok przygotowane przez: 
a) Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu;  
b) Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu; 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wpłynął dodatkowy projekt 
uchwały, tj.: 
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projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 
tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę w drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle oraz 
w sprawie określenia kryteriów, dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 
oraz wartości punktów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszych 
klas publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle dla 
kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, 
wraz z załącznikiem nr 1 i nr 2, który zaproponowała wprowadzić do porządku obrad jako 
punkt 4. 
 
poinformowała, że sprawozdanie z Miejskiego Ośrodka Kultury, które wpłynęło w dniu 
komisji (tj. 15 lutego) zostanie omówione na kolejnym posiedzeniu Komisji w marcu.  
 
Komisja poddała po głosowanie uzupełniony porządek obrad do realizacji.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie (6 głosów ,,za'') przyjęła 
zaproponowany porządek obrad do realizacji.  
 
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie Protokołu nr 24 r. z posiedzeń komisji Oświaty, Kultury i Kultury Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z 18 stycznia 2017 r. i 25 stycznia 2017 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów, dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę 
w drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli prowadzonych 
przez gminę Kędzierzyn-Koźle oraz w sprawie określenia kryteriów, dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę 
w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle dla kandydatów zamieszkałych poza 
obwodem danej szkoły. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystosowania apelu do Prezesa Rady 
Ministrów o zwiększenie subwencji oświatowej.  

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez miasto 
Kędzierzyn-Koźle.  

7.  Sprawozdania z działalności za 2016 rok przygotowane przez: 
a)  Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu;  
b)  Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu; 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3. 
Przyjęcie Protokołu nr 24 r. z posiedzeń komisji Oświaty, Kultury i Kultury Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle z 18 stycznia 2017 r. i 25 stycznia 2017 r. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła Protokół nr 24.  
(przez aklamację)  
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów, dokumentów niezbędnych 
do potwierdzenia tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę w drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli prowadzonych przez gminę 
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Kędzierzyn-Koźle oraz w sprawie określenia kryteriów, dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów oraz wartości punktów branych pod uwagę w postępowaniu 
rekrutacyjnym do pierwszych klas publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
gminę Kędzierzyn-Koźle dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły. 
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wydział w tym roku 
zaproponował ujęcie tematyki rekrutacji do przedszkoli publicznych i pierwszych klas szkół 
odstawowych w jednym projekcie uchwały, gdyż dla obu postępowań obowiązuje tożsama 
podstawa prawna.  
 
Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Urzędu Miasta   
Kędzierzyn-Koźle, wyjaśniła, że kryteria przyjęcia i dokumenty nie uległy zmianie.  
Od nowego roku wydział wprowadził możliwość elektronicznej rekrutacji do szkół 
podstawowych. Od nowego roku nie będzie już rekrutacji do gimnazjum.  
 
Radny Michał Nowak poprosił o naniesienie w projekcie uchwały drobnych zmian  
o charakterze redakcyjnym.  
 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
,,za” byli radni: Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Elżbieta Setnicka, Katarzyna Dysarz, ,  

,Michał Nowak, Przemysław Pawlik, Sylwia Artuna.  
 
Ad 5. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wystosowania apelu do Prezesa Rady Ministrów 
 o zwiększenie subwencji oświatowej. (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że autorem ww. projekt uchwały 
jest radny Ryszard Masalski oraz odczytała treść projektu uchwały.  
 
Wojciech Jagiełło – wyjaśnił, że Prezydent Miasta przedstawiła swoje stanowisko do ww. 
projektu uchwały, odnosząc się do kwestii formalno prawnych i finansowych. Zastępca 
Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle, uważa, że gdyby państwo chciało wyrównać subwencję 
to potrzebna byłaby ogromna kwota.  
 
Radca Prawny Leszek Dulęba wyjaśnił, że przywilej korzystania z publicznych pieniędzy 
przysługuje wszystkim mniejszościom narodowym i etnicznym.  
 
Radny Michał Nowak poinformował, że nie popiera tego apelu, przedstawiony apel narusza 
dobre imię Rady Miasta.  
 
Radny Andrzej Kopacki uważa, że autor wniosku miał na myśli, aby dysproporcja finansowa 
nie była taka wyraźna.  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie  
ww. projekt uchwały.  
 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej stosunkiem głosów:  
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4 głosy ,,przeciw", 
3 głosy ,,wstrzymujące się" 
głosów ,,za" nie było,  
ww. projekt uchwały nie uzyskał pozytywnej opinii komisji.  
 
Wobec powyższego Radny Michał Nowak zgłosił wniosek ustny, o poddanie pod głosowanie  
negatywnego stanowiska komisji co do ww. projektu uchwały: 
,,wnoszę o zajęcie stanowiska przez komisję wobec negatywnej opinii do projektu uchwały w 
sprawie wystosowania apelu do Prezesa Rady Ministrów o zwiększenie subwencji 
oświatowej" 
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie negatywne stanowisko 
komisji wobec ww. projekt uchwały.  
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej stosunkiem głosów: 
4 głosy ,,za",  
3 głosy ,,wstrzymujące się" 
głosów ,,przeciw" nie było 
Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wystosowania apelu do 
Prezesa Rady Ministrów o zwiększenie subwencji oświatowej. 
 
Ad 6. 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez miasto 
Kędzierzyn-Koźle. (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Alina Janik wyjaśniła, że do 10 lutego jest obowiązek sporządzenia sprawozdania 
z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 
nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez miasto Kędzierzyn-Koźle. 
Stawka bazowa jest zawsze określana w Ustawie budżetowej. W naszej gminie dopłaty są 
niewielkie, dopłacamy tylko 18 tys. zł.  w grupie nauczycieli stażystów, którzy mają najniższy 
staż.   
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz dodała, że dzięki art.30 Kart Nauczyciela należy 
uzupełnić wynagrodzenie nauczycielowi stażyście, jeżeli w czasie danego roku nie otrzymał 
średniego wynagrodzenia z uwagi np. na niepełny etat, nieobecność spowodowana chorobą, 
należy mu to wynagrodzenie uzupełnić. W Gminie Kędzierzyn-Koźle dopłaty są niewielkie. 
W innych miastach są to wysokie kwoty.  
 
Alina Janik wyjaśniła, że stawka bazowa nie jest tożsama z minimalnym wynagrodzeniem 
pracowniczym.  
 
Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że nauczyciel stażysta otrzymuje ww. wyrównanie, nie za pracę, 
lecz dlatego, że znajduje się w danej grupie.  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i 
Kultury Fizycznej zapoznała się i przyj ęła do wiadomości sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu zawodowego nauczycieli w 
placówkach oświatowych prowadzonych przez miasto Kędzierzyn-Koźle. 
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Ad 7. 
Sprawozdania z działalności za 2016 rok przygotowane przez: 
 
1) Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu; (sprawozdanie stanowi załącznik 

do nin. protokołu)  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o zadawanie pytań do obszernie 
przygotowanego sprawozdania.  
 
Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu, 
poinformowała, że instytucja celowo i gospodarnie realizowała założony plan finansowy. 
Zostały zakupione nowe zbiory biblioteczne za rekordową kwotę. Biblioteka prowadziła 
działalność edukacyjną bez kosztowo.  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz zapytała ile mieszkańcy wypożyczyli książek w 
2016 r.  
 
Dyrektor Izabela Migocz wyjaśniła, że o 6 tysięcy więcej niż w roku 2015. Również 
przodujemy w statystykach i wskaźnik czytelnictwa jest większy niż w województwie.  
W 2016 roku wypożyczono 348 tys. książek.  
 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że jest podbudowana 
czytelnictwem i postawą mieszkańców. Podziękowała za wszystkie ciekawe spotkania i 
imprezy organizowanie przez Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości sprawozdanie  
z działalności za 2016 rok przygotowane przez Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-
Koźlu.  
 
2) Sprawozdania z działalności za 2016 rok przygotowane przez Miejski Ośrodek Sportu i 

Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu; (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Anna Prus – w zastępstwie dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-
Koźlu, poinformowała, ze zadania są realizowane zgodnie z założonym planem, jedynie dwie 
inwestycje zostały przeniesione na 2017 r.  tj. wykonanie oświetlenia w hali sportowej, oraz 
remont sauny na osiedlu Kuźnicka. Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji organizuje wiele 
imprez min. cyklicznych, dla dzieci i seniorów, dla branży lokalnej i ogólnopolskich.  
 
Radny Andrzej Kopacki poinformował, że cieszy go fakt sprawiedliwego i rzetelnego 
podziału pieniędzy dla klubów sportowych. Zapytał czy ktoś podważył podjęte decyzje.  
 
Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że nic mu nie wiadomo w tej sprawie. W najbliższym czasie 
zostanie opublikowane rozporządzenie Prezydenta Miasta i zostaną podpisane umowy z 
klubami. 
 
Radny Przemysław Pawlik zapytał o różnice w dochodach na ok. 500 tys. zł.  
 
Anna Prus poinformowała, że chyba chodzi o środki na otwarcie basenu po remoncie.  
 
Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że wiele dużych imprez jest organizowanych przy współudziale 
MOSIR-u i pieniądze muszą znaleźć się również w budżecie Miejskiego Ośrodka Sportu i 
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Rekreacji, np. Gala Boksu i inne imprezy wtedy wzrósł dochód Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji.  
 
Radna Katarzyna Dysarz poinformowała, że życzy wielu sukcesów i osiągnięć Miejskiemu 
Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu.  
 
Radny Michał Nowak poprosił o zamieszczenie na stronie internetowej historii biegów np. 
bieg Koziołków, bieg Gaz System, wraz z zdjęciami i wynikami. Proponuje wykonać pod 
stronę lub wykupić nową domenę i tam zamieścić informacje.   
 
Anna Prus poinformowała, że strona internetowa jest ciągle w rozbudowie.  
 
Radna Katarzyna Dysarz poinformowała, że przyłącza się i popiera postulat radnego Michała 
Nowaka. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej przyjęła do wiadomości sprawozdanie  
z działalności za 2016 rok przygotowane przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  
w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Ad 8. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca komisji złożyła wniosek o wystosowanie zaproszenia do Starosty Powiatu 
Kędzierzyńsko-Kozielskiego i Powiatowego Konserwatora Zabytków na kolejne posiedzenie 
w związku z planowaną tematyką ochrony zabytków. 
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 22 marca 2017 r. o godz. 14.00 
 
Ad 9. 
Zakończenie obrad.  

 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za uczestnictwo  
w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej po czym o godz. 17.10 
zamknęła posiedzenie komisji. 

 
 Spisała A. Dworaczek 
 
 
 
 

         Przewodnicząca Komisji  
            
              Katarzyna Dysarz 

 
 
 


